
Protokół nr 14/2020 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

Protokół nr 14/2020 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

 

z wspólnego posiedzenia odbytego w dniu 19 lutego 2020 r. Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej 

i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. Wspólne 

posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:00, a zakończyło o godz. 16:09 tego samego dnia. 

Obecni: 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 Radna Karolina Jankowska -Grzybek 

 Radna Magdalena Konrady 

  Radny Artur Wiatrak 

  Radna Barbara Kempiak 

 Radna Ewa Chyła 

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

  Radny Janusz Hyliński 

  Radna Danuta Kułaga 

  Radny Robert Marciniak 

  Radna Elżbieta Musiałowska 

  Radna Irena Nowak 

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Małgorzata Grzeszczuk – w/z Skarbnik Gminy, 

- Magdalena Krawczyk - Inspektor ds. rolnych, leśnictwa i gospodarki gruntami, 

- Grzegorz Szafraniak - Sołtys Wsi Bestwin,  

- Jolanta Szymanowska - Dyrektor Zdunowskiego Ośrodka Kultury. 

 

Pkt. 1. Temat z ramowego planu pracy Komisji na 2020r.: 



a) Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska: Realizacja zadania 

„Poprawa wizerunku Sali Wiejskiego Domu Kultury w sołectwie Bestwin” w ramach 

konkursu "Pięknieje wielkopolska wieś" - posiedzenie wyjazdowe  

W tym punkcie członkowie komisji udali się do Bestwina do sali wiejskiej. Z zasadami 

funkcjonowania sali zapoznał radnych Sołtys Wsi Bestwin Grzegorz Szafraniak. 

Sala Wiejskiego Domu Kultury w Sołectwie Bestwin została wyremontowana przy 

współfinansowaniu ze środków Samorządowego Województwa Wielkopolskiego w ramach 

programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 2013-2020”, z konkursu „Pięknieje Wielkopolska 

Wieś”. W ramach projektu dokonano remontu i poprawy funkcjonalności sali poprzez 

wyrównanie podłoży betonowych, wyłożenie na podłogę wykładziny PCV do obiektów 

użyteczności publicznej, renowację podłoża drewnianego sceny, rozebranie boazerii sufitowej 

drewnianej, ułożenie ekranu zabezpieczającego z folii oraz izolacji cieplnej z wełny mineralnej 

o grubości 15 cm i wymianie grzejników. Zamontowano także nowe oprawy świetlówkowe z 

lampami LED. Salę można wynajmować na warunkach i zasadach określonych w Zarządzeniu 

Burmistrza Zdun nr 45/2015 z dnia 07.04.2015r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

korzystanie ze świetlicy wiejskiej w Bestwinie oraz wprowadzenia regulaminu korzystania ze 

świetlicy wiejskiej w Bestwinie. Administratorem obiektu jest sołtys Bestwina Grzegorz 

Szafraniak. 

Uwag do funkcjonowania Wiejskiego Domu Kultury Bestwinie nie zgłoszono.  

 

b) Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej: Realizacja zadań statutowych przez 

Zdunowski Ośrodek Kultury w Zdunach.  

 Z działalnością ZOK zapoznała członków komisji dyrektor Jolanta Szymanowska.  

Głównym celem Ośrodka jest prowadzenie wielokierunkowej działalności rozwijającej  

i zaspokajającej potrzeby kulturalne mieszkańców. Upowszechnianie i promowanie kultury 

lokalnej w kraju i zagranicą. Dbanie o tradycje i przywiązanie miejscowej społeczności  

do regionu Wielkopolski – jej dziedzictwa kulturowego. 

ZOK wypracowuje własny, społecznie akceptowany program do którego przygotowuje  

i pozyskuje lokalną społeczność, tak aby w sposób naturalny uczestniczyła w niej i ją 

współtworzyła. Celem realizowanego programu kultury jest wspieranie i ugruntowywanie 

więzi społecznych i promowanie tolerancji . 

Następnie w dłuższej wypowiedzi Pani Dyrektor przedstawiła działania prowadzane przez 

ośrodek w ciągu ostatnich lat. Mówczyni zwróciła uwagę, że w ciągu ostatniego czasu 



zwiększyła się partycypacja organizacji pozarządowych w organizowaniu różnego rodzaju 

imprez. ZOK otwarty jest na działania i inicjatywy mieszkańców i organizacji NGO.  

W dalszej części obrad szczegółowo udzielała odpowiedzi na zapytania członków komisji.  

Uwag do działalności ośrodka członkowie komisji nie wnieśli. 

 

Pkt. 2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Działając w porozumieniu z Przewodniczącą Komisji Radną Karolina Jankowska -Grzybek 

Przewodnicząca Komisji Radnym Januszem Hylińskim otwarł wspólne posiedzenie Komisji 

Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony 

Środowiska. Ustalono, że każda z komisji posiada wymagane quorum i jest władna obradować. 

Posiedzenie wspólne komisji dotyczyło zaopiniowania projektów uchwał, pozostałe punkty 

Komisje realizowały zgodnie z harmonogramem pracy na 2020r.  

Uwag, wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  

Prowadząca obrady Radny Janusz Hyliński przedstawił następujący porządek obrad. 

1. Temat z ramowego planu pracy Komisji na 2020r.:  

b) Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska: Realizacja zadania 

„Poprawa wizerunku Sali Wiejskiego Domu Kultury w sołectwie Bestwin” w ramach 

konkursu "Pięknieje wielkopolska wieś" - posiedzenie wyjazdowe.  

c) Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej: Realizacja zadań statutowych przez 

Zdunowski Ośrodek Kultury w Zdunach - sala nr 4 w UM Zduny.  

2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej, 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej, 

d) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020r., 

e) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej,  

f) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisja Oświaty, Kultury 

 i Kultury Fizycznej przyjęły proponowany porządek obrad bez uwag.  



Pkt. 3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

 a) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej, 

Projekt uchwały przedstawiła oraz na pytania członków komisji odpowiadała Magdalena 

Krawczyk. Uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na wyczerpanie 

dyskusji Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w 

drodze bezprzetargowej.  

Wyniki głosowania Komisja Oświaty: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5) 

 Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Kempiak, Magdalena Konrady, Artur 

Wiatrak 

Wyniki głosowania Komisja Zdrowia: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5)  

Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej, 

 Projekt uchwały przedstawiła oraz na pytania członków komisji odpowiadała Magdalena 

Krawczyk. Uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na wyczerpanie 

dyskusji Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

 



Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Głosowano w sprawie: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w 

drodze bezprzetargowej. 

Wyniki głosowania Komisja Oświaty: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5) 

 Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Kempiak, Magdalena Konrady, Artur 

Wiatrak 

Wyniki głosowania Komisja Zdrowia: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5) 

Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej, 

Projekt uchwały przedstawiła oraz na pytania członków komisji odpowiadała Magdalena 

Krawczyk. Uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na wyczerpanie 

dyskusji Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w 

drodze bezprzetargowej.  



Wyniki głosowania Komisja Oświaty: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5) 

Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Kempiak, Magdalena Konrady, Artur 

Wiatrak 

Wyniki głosowania Komisja Zdrowia: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5) 

Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  

 

d) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020r., 

Projekt uchwały przedstawiła oraz na pytania członków komisji odpowiadała Małgorzata 

Grzeszczuk. Uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na 

wyczerpanie dyskusji Przewodniczący Komisji poddali projekt uchwały zaopiniowaniu.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Głosowano w sprawie: w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020r.  

Wyniki głosowania Komisja Oświaty: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5) 

Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Kempiak, Magdalena Konrady, Artur 

Wiatrak 

Wyniki głosowania Komisja Zdrowia: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5) 

Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  



 Małgorzata Grzeszczuk podała do wiadomości członków komisji, że zostanie złożony 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad XVIII sesji punktu o treści: Podjęcie uchwały w 

sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 

2020-2028, ze względu na konieczność wprowadzania zmian w załączniku nr 1 niniejszej 

uchwały.  

W punkcie tym Małgorzata Grzeszczuk przedstawiła również członkom komisji pozytywne 

opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie: 

1. wyrażenia opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Zduny, 

2. możliwości sfinansowania przez Gminę Zduny deficytu budżetu 2020r.  

Opinie zostały sporządzone na podstawie przepisów ustawy o Regionalnych Izach 

obrachunkowych oraz ustawie o finansach publicznych.  

Opinie RIO stanowią załączniki do protokołu. 

 

d) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej, 

Projekt uchwały przedstawił Radny Artur Wiatrak. Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Rewizyjnej.  

Wyniki głosowania Komisja Oświaty: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5) 

Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Kempiak, Magdalena Konrady, Artur 

Wiatrak 

Wyniki głosowania Komisja Zdrowia: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5) 

Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  



f) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Projekt uchwały przedstawił Radny Janusz Hyliński. Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 Wyniki głosowania Komisja Oświaty: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5) 

Ewa Chyła, Karolina Jankowska-Grzybek, Barbara Kempiak, Magdalena Konrady, Artur 

Wiatrak 

Wyniki głosowania Komisja Zdrowia: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5) 

Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu.  

 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Ustalono termin kolejnego posiedzenia na dzień 18 marca 2020r.  

Nawiązując do uchwał: 

 UCHWAŁA NR X/72/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Chachalnia w rejonie wschodnim, oraz  

 UCHWAŁA NR X/73/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Chachalnia w rejonie zachodnim, 

w tym punkcie przedstawiono członkom komisji harmonogram konsultacji społecznych w 

obszarze planowania przestrzennego realizowane w ramach projektu „Partycypacja w 

planowaniu” (POWR.02.19.00-00-KP13/18) dla wsi Chachalnia. Omówiono szczegółowo 

informację dotycząca przystąpienia gminy do projektu i planowanego harmonogramu 

pogłębionych konsultacji z mieszkańcami wsi oraz właścicielami gruntów niezamieszkałymi 



na terenie Chachalni oraz z grupami działającymi na terenie sołectwa. Konsultacje mają być 

prowadzone w formie spotkań z mieszkańcami, spacer badawczy z radnymi, punkty 

konsultacyjne na pikniku rodzinnym itp.  

Wyjaśnień i odpowiedzi na pytania członków komisji dot. projektu udzielał Miłosz Zwierzyk.   

W dalszej części obrad członkowie komisji zadawali pytania odnośnie bieżącej działalności 

gminy. Wyjaśnień i odpowiedzi na pytania członków komisji udzielali Miłosz Zwierzyk oraz 

Małgorzata Grzeszczuk.   

 

Innych pytań, wniosków nie zgłoszono.  

  

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  

 

Przygotował(a):  

mgr Barbara Fornal 

  


